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Číslo: 3/2013                                                      Vydává: Obecní úřad Kovářov 
 
        Zeptali jsme se zastupitelů obce: 
        Jak hodnotíte dosavadní činnost obce po dobu Vašeho současného volebního   
        mandátu v zastupitelstvu Obce Kovářov? 

•  co se podařilo 
- sportovní areál Hůrka – nové zázemí pro fotbalisty 
- nákup pozemků pro individuální výstavbu 
- nová bytovka 
- sběrný dvůr 
- další drobné akce a aktivity 

• co se nepodařilo 
- pořád si myslím, a už jsem to navrhoval, že starosta by měl úřadovat 

v kulturnějším prostředí, než je jeho současná kancelář 
- směna a prodej cest s fy KS 
- kontejnery na papír 
- zveřejňování dokumentů na webu obce 

            Ale obecně lze hodnotit, že práce RO a  ZO  je na  dostatečné  úrovni,  byť  chápu,  že  některým lidem se to 
           tak  nemusí jevit. Ale mohou přijít na jednání ZO. 

Martin Hadrbolec  
• Myslím  si,  že  činnost  obce  v  současném    volebním  období lze hodnotit více než     pozitivně. Povedlo se 

 uskutečnit spoustu dlouho neuskutečněných úkolů jako vykoupení pozemků pro bytovou výstavbu, získání    
peněz na výstavbu sběrného dvora, výstavba nových kabin, ale  i spoustu nových věcí jako výstavba bytového 
domu, odradonování ZŠ, výměna oken a kotle v KD Zahořany a mnoho dalšího. 

Pavel Slivka ml. 
• Činnost obce byla a doposud je velmi aktivní. Kromě běžného chodu, jako je letní či zimní údržba, opravy, 

 služby  občanům  v oblasti  administrativy  a  podobně,  bylo  realizováno i velké množství akcí investičního 
charakteru. V tomto se pokračuje i nadále, dokončuje se stavba bytového domu, začne například výstavba 
sběrného dvora nebo celková rekonstrukce komunikace Lašovice – Zahořany – Pelechy.  

Zdeněk Pšeničný 
• Těžko  to  říci  v  pár  větách.  Ale  určitě  s  respektem.  Obec  toho  dělá  tolik, že to zde nejde ani jmenovat.    

Pozitivní, chvályhodné kroky obce určitě vnímáme všichni stejně, takže spíše se zaměřím na to,  co  není pro 
mě až tak optimistické. Některé problémy se oddalují. Ale tím nechci říct, že je to špatná cesta. Bez peněz  to 
prostě nejde jinak.  

 Jan Bílý 
• Myslím  si,  že  se  během  současného funkčního období podařilo získat dotace  na  dost  velkých projektů.  

Právě   je  ve  výstavbě   nový   bytový  dům  v  Kovářově,  kam  se  již   hlásí   řada   zájemců.  Podařilo se  
zrekonstruovat   byty   v   budově  pošty, vytvořit nový byt v  domě  pro  seniory  a  zapomenout  také  
nemůžu   na  nové kabiny  v  areálu  Na Hůrkách.  V budově základní školy proběhla protiradonová opatření. 
V blízké  budoucnosti také   vznikne   sběrný   dvůr   v   Kovářově   a   budou  vyměněna  některá  okna   
v  KD Zahořany. V okolních  vesnicích  se začalo  s  rekonstrukcí  veřejného  osvětlení,  které  bude  i   nadále     

            pokračovat.  V  Chrástu se bude budovat kanalizace a čistička odpadních vod.  
• Za   špatné   považuji,   že   se   nám   zatím   nepodařilo   zrekonstruovat   školní  jídelnu  a budovu  staré  

školy v  Chrástu.  Za  celé  období  se  nám  také  nepodařilo vyřešit využití KD Lašovice. Dost finančních 
prostředků z rozpočtu obce se investovalo právě v Kovářově,  proto bych chtěl nabádat občany z okolních 
vesnic, aby posílali náměty potřeb z jejich vesnice. 

Petr Janeček 
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• Dosavadní  činnost  obce  po  dobu  mého  současného mandátu hodnotím  kladně, v rámci finančních 
možností    obce.      

                                                                                                                                                      Petr Bílý 
 

• Činnost obce je nutné vnímat v několika formách. Vlastní chod obce, to je její organizace, administrativní   
činnost a kontakt s veřejností. Další formou  je zapojení do administrativních a kulturních struktur v rámci 
regionů, případně celé republiky. Poté vyvíjení vlastní  kulturní činnosti. A tou nejzásadnější a  
 nejsledovanější je aktivita v investičních akcích a ve vlastní údržbě celého území Kovářovska. Všechny tyto 
úrovně je třeba sledovat komplexně, neboť všechny mají svoje opodstatnění. Veřejností je ale nejvíce 
sledována právě ta poslední činnost. To znamená směrování investic a jejich poctivé využití. Co se týče 
směrování investic, je nutné si  uvědomit,  že  obec  má  17 místních částí, v nichž se velmi snadno rozptýlí 
prostředky z obecního rozpočtu. V některých částech jsou investice potřebnější a v některých částech má 
smysl investovat pouze   do  údržby.  Bohužel  finančních  prostředků  není  nazbyt  a  jejich  vydolování  
třeba z některých grantových programů stojí při troše štěstí spoustu úsilí. A co se týče jejich poctivého využití, 
tak od toho jsou mnohé kontrolní orgány, které by měly odhalit špatné nebo kriminální zacházení s penězi. 
Kdyby obec měla třeba jenom dvě, tři části, každá investice by byla lépe vidět. Myslím si tedy, když 
komplexně nahlédnu na činnost obce za poslední volební období, že aktivita obce je velmi dobrá a při tom 
všem není nikterak zadlužená. Stačí si jenom vzít tužku do ruky a papír a napsat si všechny investiční a 
kulturní akce za posledních pár let. Jejich seznam bude velmi slušný a vševypovídající. Jsou samozřejmě léta 
nevyřešené problémy, třeba zrovna  s některými chátrajícími obecními objekty, ale jejich řešení není 
jednoduché a je zase nutné je vnímat ve všech možných aspektech. Všechny ale mají  společný  problém-
peníze.  Veřejnost  všechno velmi sleduje, bohužel jí ale často chybí ona komplexnost  v nahlížení na činnost 
obce. Nejlépe to asi vyjadřují slova jednoho bezvýznamného artuniversalisty Maxe Jelena: 

 
--  Kdo chce vidět, vidí. 
     Kdo nechce vidět, nevidí 

a u pivních keců 
    i chudákům závidí.                                                                                                                     Vladimír Brůžek 

• Jsem spokojený, i když vím, že v každé naší činnosti je prostor na zlepšení. 
                                                                                                                                            Jaroslav Janeček  

 

• Myslím, že činnost obce lze za poslední tři roky hodnotit pozitivně. Podstatné především je, že vedení obce 
vyvíjí stálou aktivitu v oblasti investičních projektů a snaží se pro realizaci svých záměrů maximálně využít 
finanční prostředky z různých grantů. Jako ředitel školy pochopitelně s povděkem kvituji investice do školní 
budovy a jejího vybavení, které obec coby zřizovatel průběžně provádí; kvůli nedostatku financí byla 
odsunuta na budoucí roky pouze nákladná rekonstrukce školní kuchyně. 

Libor Mandovec  
• Po  dobu  mého  působení  v zastupitelstvu  jsem  nezaznamenal  jediný  problém s činností  obce,  naopak vše      

funguje jak má.                                                                                                                                                                        
                                                                                                                                                      Bc. Martin Vlna 

 

• Jak  se  říká,  mohlo  by  být určitě líp, ale ze svého pohledu si na rozvoj obce nestěžuji. Vždyť se zatím  
 podařilo udělat zase velký kus práce, a to jak v oblasti kultury sportu, sociální politice, bytové politice a další. 
Byl splněn cíl, který jsem avizoval již před volbami v roce 2010, odkoupení pozemků pro 
výstavbu rodinných domů, a toto považuji za velký klad. 
Co mě za tuto dobu volebního období snad nejvíce trápí a určitě ve mně vzbuzuje dost velké zklamání, je 
soudržnost, pospolitost, radost z hezkých věcí  - místo toho je zde uzavřenost a 
kritika na všechno, co se udělá.  
Myslím si stále, že venkovský život je určitě lepší než městský. Společná potkávání se na návsi, v hospodě, na 
fotbale, ale i na obecních akcích, by měla vnést do tváří smích, radost ze života a ne závist a nevraživost. 
Slušnost by tak měla být na prvním místě hlavně u dětí a mladých lidí. Vždyť pozdrav je základ slušného 
chování. Byl bych rád, kdyby se to změnilo a vrátilo do doby, kdy byly obecní akce plné spokojených a 
veselých lidí, přátel, sousedů a známých. 

                          Pavel Hroch 
 

• V dané době a jaké máme finanční možnosti hodnotím činnost obce v celku kladně. 
                                                                                                                                                Josef Pinta 
 

VE  ČTVRTEK  24. ŘÍJNA  2013  BUDE  OBECNÍ   ÚŘAD  KOVÁ ŘOV 
Z  PROVOZNÍCH  DŮVODŮ  UZAVŘEN 
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VÝTVARNÁ SOUT ĚŽ MALOVANÝ VENKOV JIŽ  PO OSMÉ NA ZEMI ŽIVITELCE  
 

Stejně jako v předešlých letech i letos 
vyhlásil Svazek obcí Milevska ve spolupráci 
s MAS Střední Povltaví výtvarnou soutěž pro 
děti z mateřských a základních škol Jihočeského 
kraje. Děti měly za úkol pomocí nejrůznějších 
výtvarných technik vyjádřit svůj pohled na 
jihočeský venkov. Do osmého ročníku soutěže 
bylo přijato celkem 123 obrázků z 9 mateřských 
a 9 základních škol. Celá soutěž vyvrcholila 
v neděli 1. září předáním hodnotných cen na 
Zemi Živitelce. Hlavní cenou ve všech 
kategoriích byl digitální fotoaparát. Milevský 
region byl i letos v soutěži úspěšný. V kategorii 
MŠ uspěli tito žáci: Vojtěch Teska z Milevska 

(1. místo), Kateřina Tůmová z Milevska (2. místo) a Jaroslav Mrázek rovněž z Milevska (3. místo). 
V kategorii práce žáků základní školy obsadil 2. místo Jiří Kuchta ze Zhoře. První místo v kategorii 
Kolektivní práce získala MŠ Pastelka a druhé školka z Bernartic.  Záštitu nad celou akcí převzala 
náměstkyně hejtmana Jihočeského kraje Mgr. Ivana Stráská. 

  -Ing. Klára Tesařová (Svazek obcí Milevska, MAS Střední Povltaví)- 

OBECNÍ  POLICIE  KOVÁŘOV 
 

Obecní policie Kovářov děkuje občanům obce za včasné oznamování pohybu tzv. podomních 
prodejců, kteří obcházejí jednotlivé domácnosti a nabízejí různé služby. Díky vydanému „Tržnímu řádu“ má 
obecní  policie  nástroj,  jak takovéto  podomní  obchodníky postihovat. Jejich praktiky jsou často vůči lidem  
i dosti agresivní, což dokumentuje nedávný takovýto případ v obci Zlučín. Tak jako se podařilo z velké části 
eliminovat nájezdy nepřizpůsobivých občanů do našich jednotlivých obcí, tak věřím, že i tito tzv. prodejci se 
budou raději naší obci vyhýbat. 

Že se i naší obci nevyhýbají krádeže, dokazuje případ v obci Zaluží, kdy v soukromém rybníku na 
parcele č. 67 v k.ú. Březí, který je v majetku manželů Pitrových, v době od 10. 8. do 25. 8. zatím neznámý 
pachatel odcizil 20 ks tržní ryby v hodnotě cca 6 000 Kč. Tyto ryby byly pravděpodobně odloveny pomocí 
elektrického agregátu. Majitelé mají určité indicie, které se vzhledem k naplnění skutkové podstaty trestného 
činu budou prověřovat. Zároveň majitelé přijali potřebná opatření, aby se něco podobného již neopakovalo. 

                                                                    
                                                                    -Strážník Pavel Škoch- Tel. 603 514 076 – obecní policie Kovářov 

UPOZORNĚNÍ  NA  BEZPROUDÍ 
 

� Čtvrtek 17.10.2013 od 7:30 do 17:30 hod. – Kovářov část obce podél silnice 
od č.p. 28 směrem na Radvánov po obou stranách, ulice na planiny od 
čp.59 (38) k čp. 76. 

� Čtvrtek 24.10.2013 od 7:30 do 17:30 hod. - Kovářov, Kotýřina, Vepice, 
Radvánov, Vesec.   

� Úterý 29.10.2013 od 10:30 do 15:30 hod. – Zahořany (domky proti 
transformaci č.p. 95, 98, 101) 
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NOVINKY ZE ZÁKLADNÍ ŠKOLY 
 

Základní škola Kovářov, okres Písek, 398 55 Kovářov 80 
IČO: 70 98 62 74, E-mail: zs.kovarov@volny.cz, Telefon: 382 594 118, Web: www.zskovarov.cz 

 
ZAHÁJENÍ NOVÉHO ŠKOLNÍHO ROKU 

 

2. září byl slavnostně zahájen školní rok 2013-2014. Žáci se ráno sešli ve svých učebnách, 
přivítali se s třídními učiteli a sdělili si, jak bylo o prázdninách. Poté se celá škola sešla na školním 
dvorku, kde přednesl proslov ředitel školy Libor Mandovec.  Následovalo slavnostní a jmenovité 
přivítání našich prvňáčků, kterých je letos sedmnáct a jejichž třídní se stala paní učitelka Dana 
Dvořáková. Většina malých školáčků se již znala přímo ze školních lavic, neboť absolvovala přípravný 
kurz Předškoláček, na kterém si již školní práci vyzkoušeli. Noví členové kovářovské školy obdrželi 
pamětní listy a jejich nejstarší spolužáci z deváté třídy jim předali květinu. Závěrečné slovo si vzal pan 
starosta Pavel Hroch, který všem žákům popřál mnoho úspěchů ve školní práci.  
 

PLÁN NOVÉHO ŠKOLNÍHO ROKU 
 

V letošním roce probíhá výuka ve všech ročnících podle vlastního Školního vzdělávacího 
programu ŠVP ZŠ Kovářov. Letos byla vydána na základě změn RVP ZV nová verze školního 
vzdělávacího programu. Do ní jsou začleněny všechny požadované změny – druhý cizí jazyk, nová 
témata (např. finanční gramotnost, korupce, armáda apod.) či přesuny učiva (matematika 1. stupeň).  

Jako volitelné předměty na 2. stupni jsme žákům letos nabídli německý jazyk, konverzaci 
v anglickém jazyce, sportovní hry a praktika z přírodovědných předmětů. Mezi novinky patří povinné 
zavedení druhého cizího jazyka pro žáky druhého stupně. V letošním roce se tak začnou učit druhý 
cizí jazyk nejen žáci sedmé třídy, ale také žáci osmé třídy, kteří si jej předtím nevybrali jako volitelný. 
Z našeho pohledu jde o zvýšení rozsahu naukové složky základního vzdělávání, které se jeví pro žáky 
s nižšími studijními schopnostmi jako nepříliš efektivní. Dalším negativním faktorem tohoto nařízení 
je snížení hodin volitelných předmětů, které si mohli vybírat žáci podle svých zájmů a dovedností. 
V naší škole je jako druhý cizí jazyk vyučována němčina, kterou můžeme dobře zabezpečit materiálně 
a personálně a kterou mohou žáci našeho kraje prakticky využít v dalším studiu, profesi i osobním 
životě. 

Tradičně budeme realizovat různé výcviky a kurzy: plavecký výcvik pro 1. - 2. třídu, dopravní 
výcvik pro 4. a 5. třídu nebo třeba branný kurz pro všechny. Plavecký výcvik se letos uskuteční opět 
v Písku. K rekonstrukci plaveckého bazénu zatím nedojde, proto se vracíme do osvědčeného prostředí. 
Nově nebude výuku zajišťovat Plavecká škola Plaváček, ale plavecká škola pod Městskými službami 
města Písku. 

Letos obsahovala naše nabídka kroužků celkem 16 různých zájmových činností, o dva více 
než loni. Novinkou je kroužek Experimentátoři, v němž budou žáci 1. stupně dělat pokusy, měření a 
pozorování v přírodovědné učebně, a kroužek Angličtina plus pro rozvoj jazykových dovedností 
nejstarších žáků. Na některé kroužky se nepřihlásil dostatečný počet zájemců, a proto realizovány 
nebudou. 

Naplánovány jsou také mnohé akce a aktivity, které doplňují, prohlubují nebo zpestřují 
výuku: školní výlety, exkurze, zájezdy do divadel, filmová představení, besídka ke Dni matek, 
sportovní den, vystoupení folklorního souboru a pěveckého sboru, přednášky a besedy na důležitá 
témata, sběry, školní divadelní představení, tradiční zvyky a obyčeje, soutěže a olympiády, Evropský 
den, Den Země, absolventské práce žáků 9. tříd, školní časopis, školní parlament a mnohé další. 
V letošním školním roce se pravděpodobně uskuteční zájezd do partnerské obce Seftigen ve 
Švýcarsku. Naopak menší zájem o lyžařský kurz nás vede k přehodnocení rozsahu této sportovní 
aktivity.  

Složení zaměstnanců školy je podobné jako v minulém roce, přesto ke změnám došlo. Funkci 
zástupce ředitele školy nově zastává Mgr. Marcela Timoranská. Jako zástup za nemocnou paní 
učitelku Randovou byla přijata na místo vyučující 5. třídy paní Zuzana Rozhoňová. 
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Také školní prostředí doznalo během prázdnin některých změn. Ty financoval a zajišťoval 
zřizovatel školy Obec Kovářov. V učebnách a kancelářích staré budovy byla přidána topná tělesa, aby 
byly během zimní sezóny snadněji plněny teplotní limity. V rámci dalších protiradonových opatření 
bylo vybudováno odvětrávání chodby do sklepa a vnějšího nátěru se dočkala spojovací chodba mezi 
oběma budovami. 

 
PRVNÍ MÍSTO VE SBĚRU KAŠTANŮ 

 

Příjemným překvapením na začátku tohoto školního roku je 1. místo pro naši školu ve sběru 
kaštanů, které jsme získali díky pilným sběračům na podzim loňského roku. Vzhledem k tomu, že 
loňský rok byl co do množství plodů úrodný natolik, že myslivecká sdružení již neměla o výkup zájem, 
domluvili jsme se na odběru s firmou vykupující starý papír. Výsledkem je výborné umístění a 
odměny ve formě MP3 přehrávačů a počítačových her pro 5 nejlepších sběračů. 
 
 

DOPRAVNÍ VÝCVIK 
 

V pondělí 23. září se žáci čtvrté a 
páté třídy již tradičně zúčastnili cyklistické 
výuky na dopravním hřišti v Písku. Zde se 
pod vedením odborného instruktora 
naučili základním dovednostem při jízdě na 
kole a dodržování pravidel silničního 
provozu. Akce má pomoci dětem orientovat 
se v nástrahách dopravy a snížit nebezpečí 
možného úrazu způsobeného neznalostí 
základních pravidel a nevhodným 
chováním dětí coby účastníků silničního 
provozu. Náklady spojené s cestou a účastí 
na dopravním výcviku by měly být hrazeny 
z valné části Jihočeským krajem v rámci 
grantu Podpora programu dopravy dětí na 
dětská dopravní hřiště.  

 
PROJEKT SPOLUPRÁCE SE SOŠ A SOU MILEVSKO 

 

 
Naše škola se zapojila do projektu 

Rozvoj            technického          vzdělávání  
v Jihočeském kraji. Ten má za cíl podpořit 
žáky, kteří mají zájem o odborné technické 
vzdělání. Naším partnerem je SOŠ a SOU 
Milevsko, která bude organizačně 
zajišťovat různé aktivity. Žáci naší školy si 
tak díky projektu zkusí práci v dílnách a 
laboratořích, budou se moci účastnit 
volnočasových aktivit pořádaných 
milevskou školou, nebo se v rámci výuky 
zapojí do projektových   dnů   či   absolvují   
exkurze s technickou tématikou.  
 
 

 
 
 



 6 

SKLENĚNÉ ŠPERKY 
 

Fusing a tiffany jsou výtvarné techniky, které si mohl každý vyzkoušet    26. 6. na jedné 
z rukodělných činností pořádané v rámci projektu Školní družina je cool. Obě techniky vyžadují velkou 
opatrnost, zručnost, ale i náročnější materiální vybavení a prostředky, které se podařilo díky projektu 
zakoupit. Vzhledem k vhodnému vybavení si mohli zúčastnění vyzkoušet složitou výrobu fusingových 
šperků. A to jak od počátečního návrhu, řezání skla až samotné spékání v pícce a navlékání. Kromě 
šperků si účastníci vyrobili malý dekorativní tiffany zvoneček, který u mnohých dobře poslouží jako 
výzdoba na vánoční svátky.  
 

SBĚR PAPÍRU 
 

PO PRÁZDNINÁCH PROBÍHÁ OPĚT PRAVIDELNÝ SBĚR PAPÍRU. Sběr se uskuteční vždy 
první středu nového měsíce. Papír můžete v průběhu stanoveného dne nechávat na obvyklém místě 
před vraty u tělocvičny. Papír musí být svázaný do balíků a nemusí být tříděný - zvlášť se musí oddělit 
pouze běžný papír (noviny, letáky, časopisy ap.) a karton (krabice, tvrdý papír). Balíky se 
svázaným papírem můžete označit jménem žáka a třídou – budou pak automaticky zařazeni do 
soutěže o nejlepšího sběrače. 

VÝZVA SE NETÝKÁ JEN RODIČŮ, ALE VŠECH OBČANŮ: ZBAVTE SE STARÉHO PAPÍRU A 
POMOZTE ŽÁKŮM ZÍSKAT FINANČNÍ PROSTŘEDKY PRO ŠKOLU.  
                                                                                                                                          -připravil Libor Mandovec, ředitel školy- 
 

CO NOVÉHO V  MATEŘSKÉ ŠKOLE KOVÁŘOV 
 

 Začal nový školní rok 2013/2014 a do naší 
mateřské školy je celkem přihlášeno 54 dětí. 
Přivítali jsme 16 nových dětí, které poprvé usedly 
ke stolečkům a poznaly nové kamarády. I 
odloučení od svých maminek všichni zvládají 
velice dobře a jsou moc šikovní. Snažíme se, aby se 
ve školce všem líbilo, a proto opět plánujeme 
pestrý program po celý školní rok. 
 

Jaký máme program na začátku školního roku? 
• Začátkem října k  nám zavítali členové 

Mysliveckého sdružení Háje Kovářov se 
svým poutavým programem, zpestřeným 
soutěžemi a ukázkou živého zvířátka. 

• Potěšit děti pohádkou „ Jak zlatník ke štěstí 
přišel“ přijelo do mateřské školy divadélko DOKOLA ve čtvrtek 26. 9. 2013. 

• Na začátku října proběhlo v mateřské škole fotografování dětí. 
 

Naše nová spolupráce s Ekocentrem Čapí hnízdo  
 V tomto roce také plánujeme výukový program v mateřské škole, který pořádá Ekocentrum Čapí 
hnízdo. Výukové programy jsou připravovány aktivní formou, při které jsou děti seznamovány s daným 
tématem pomocí jednoduchých her. U dětí je procvičováno smyslové vnímání, rychlost, smysl pro orientaci, 
paměť, obratnost i postřeh. Závěr programu je věnován výtvarné činnosti a předávání diplomů. Rádi 
bychom navštívili ekofarmu v Hrachově u Sedlčan, která je jedním z nejmodernějších areálů na ochranu 
zvířat v okolí.  
 

Soutěž ve sběru PET lahví a papíru 
 I v letošním roce jsme se zapojili do soutěže ve sběru PET lahví a papíru, pořádané Službami města 
Milevska, která potrvá do 16. 6. 2014. V minulé soutěži jsme se umístili na 6. místě a získali jsme       
2 000,- Kč. Peněžní dar jsme opět převedli do rezervního fondu a použijeme jej na zakoupení učebních 
pomůcek /interaktivní tabule/.  
                                                                                                    -připravila Milena Fauknerová, ředitelka MŠ-                  
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POZDRAV Z  DOMOVA SVATÉ ZDISLAVY Z PO ČÁTKU ŠKOLNÍHO ROKU 2013/14 

Milí čtenáři Kovářovského zpravodaje, opět Vás 
po prázdninách z Předbořic zdravíme a děkujeme za 
sympatie i za každou pomoc.  
Po prázdninách Domov svaté Zdislavy opět ožil dětskými 
hlásky. Kapacita školky je i letos naplněná. Tento školní 
rok se v programu školky chceme výraznějším způsobem 
zaměřit na vyprávění pohádek a začít novým způsobem 
slavit jmeniny dětí. Odtud pochází i název výchovně 
vzdělávacího programu školky v Domově sv. Zdislavy 
pro školní rok 2013/14: „Odkud mám jméno?“ 

Společně jsme na první víkend v září uspořádali  
3. ročník akce "3 v 1" určenou pro rodiny. Hlavním 
bodem programu byla Pohádková zahrada. Na děti mimo 
skákací hrady čekaly pohádkové bytosti, u nichž si mohly 
zasoutěžit. V areálu školkové zahrady děti potkaly 
Sněhurku, Popelku i princeznu ohroženou trojhlavým 
drakem. U šmoulího domečku se setkaly se Šmoulinkou, 
v rohu zahrady s dvěma čarodějnicemi zvoucími do své 

kuchyně, s pirátem přeplavaly kus nebezpečného moře, hloupému Honzovi pomohly najít cestu, s kašpárky 
vyzkoušely chůzi na chůdách a ve skákacích botách, myška děti pozvala do světa rostlin a broučků, babičce 
a zvířátkům děti pomáhaly vytáhnout velikou řepu. Odpoledne nás v kostele čekal koncert  Chyšeckých 
vokalistek. Během dne byl pro zájemce otevřen dobročinný bazar. Děkujeme za každý i malý dar na 
podporu školky. V tomto školním roce oslavíme 15 let jejího života. To, že stále žije a snad též prospívá, je  
i vaším dílem. Děkujeme. 
 

Co nás v prvním pololetí ještě čeká za akce? 
� 12. října se můžete s námi setkat na vikariátním setkání mládeže na Svaté Hoře 

�  19. října zveme školní děti na setkání do školky – Soško od 10 h. 

� 16. listopadu zveme školní děti na setkání do školky – Soško od 10 h. 

� 30. listopadu na akci Než začne advent. Od 16 h. zveme na prodejní výstavu adventních věnců 
vyrobených rodiči a dětmi spojenou s posezením ve školce. Po ní se můžete ztišit a adventně naladit 
následující adorací v kostele od 17:30 

� 1. prosince přede mší a před kostely farnosti prodej adv. věnců pro ty, kteří si je nestihli ve školce 
vybrat a zakoupit 

� 3. prosince přijde za dětmi v kostele v Předbořicích Mikuláš od 17 h. 

� 14. prosince zveme školní děti na setkání do školky – Soško od 10 h. 

� 6. ledna dopoledne bychom s dětmi rádi šli po tříkrálové sbírce v Předbořicích 

� 9. ledna odp. bych se školními dětmi ráda šla po tříkrálové sbírce v Kovářově 

� 11. ledna oslavíme 15. výročí vzniku Domova sv. Zdislavy od 14 h. mší sv., … 

� 8. února se s vámi rádi potkáme na tradičním plese  

� nejpozději 1. března plánujeme tradiční dětský karneval 
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K inspiraci nabízíme modlitbu pro každý prst na ruce od papeže Františka: 
 
1. Palec je prst směrem k vám. Proto se začínáme modlit za ty, kteří jsou vám nejblíže. Jsou to lidé, které 
si pamatujeme nejlépe. Modlitba za naše milované je "sladká povinnost." 
2. Další prst je ukazováček. Modlete se za ty, kdo učí, vzdělávají a léčí. Do této kategorie patří učitelé, 
profesoři, lékaři a kněží. Potřebují podporu a moudrost, aby určovali ostatním správný směr. Vždy na 
ně pamatujte ve svých modlitbách. 
3. Další prst je nejvyšší. Připomíná naše vůdce. Modlete se za prezidenta, poslance, podnikatelé a vedoucí 
pracovníky. Jsou to lidé, kteří řídí osud našeho národa a ovlivňují veřejné mínění. Právě oni potřebují Boží 
vedení. 
4. Čtvrtý prst je prstení ček. Mnozí se budou divit, ale je to náš nejslabší prst, každý učitel klavíru, to může 
potvrdit. Ten je tam, aby nám připomněl modlitbu za slabé, za ty, kteří se potýkají s problémy a za nemocné. 
Oni potřebují vaše modlitby ve dne i v noci. Modliteb pro ně nebude nikdy příliš mnoho. A je to pozvání      
i k modlitbě za manželské páry. 
5. A konečně je tu náš malý prst, nejmenší ze všech. Musíte se vnímat malými před Bohem 
a bližními. Jak říká Bible, "poslední budou první." 
Malíček nám připomíná, abychom se modlili za sebe. Poté, co jste se modlili za všechny ostatní, oni budou 
moci lépe pochopit,  jaké jsou vaše potřeby a jak se na ně dívat z pravého pohledu.  
 

Přejeme vše dobré. A modleme se za sebe navzájem… 
 

                                                  Sestry sv. Františka z Předbořic: Kateřina Simandlová a Pavlína Sedláčková 
                                                                             Za občanské sdružení Rodina Předbořice Anna Jarolímková 
 

MS   HÁJE KOVÁŘOV  

Tak jako obvykle bylo toto léto a začátek podzimu kovářovských myslivců plné akcí  pro všechny 
děti  i dospělé z široké veřejnosti, ale 
hlavně pro děti navštěvující myslivecký 
kroužek.  

První letní akce s názvem Po 
stopách lišáka Vuka byla uspořádana pro 
širokou veřejnost  na kovářovských 
hůrkách. Tato akce je již opravdu 
tradiční, a proto ji nebudeme nijak 
zdlouhavě popisovat. 

 
Dále vyrazily děti z mysliveckého kroužku dne 29. 6. 2013 na „ Národní myslivecké slavnosti“ na lovecký 

zámek Ohrada u Hluboké nad Vltavou.  Zde proběhlo tradiční setkání českých myslivců a milovníků přírody. Jako 
každý rok byla 
největší pozornost 
věnována umění 
vábičů jelenů, kteří 
se již po třinácté 
utkali o titul mistra 
republiky. Na 
hlavním pódium 
byli dále pozváni 
myslivečtí 
kynologové, vábiči zvěře, sokolníci nebo myslivečtí trubači. Děti také navštívily ZOO ohrada a zúčastnily se spousty 
soutěží   a předváděcích akcí.  
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 Třetí větší  tradiční letní akce pro děti z mysliveckého kroužku proběhla od pátku 16 .8. až do neděle           
18. 8. 2013 pod názvem „ Přespávání v lese (tentokrát i v oboře), aneb kdo se bojí, nesmí do lesa, kdo se nebojí, přespí  

s námi v lese“. Zde se 
první den a noc děti 
učily táboření, pobytu 
v přírodě, soutěžily a 
dokázaly svou odvahu 
při noční stezce 
odvahy.  Dále další den 
děti měly možnost 
rybaření, přespání a 
pozorování zvěře 

přímo v oboře, do níž nám umožnil pan Mrkáček vstup, za což mu touto cestou děkujeme.  

 

    Dále jsme dne  27. 9. 2013 jako každý 
rok pro naše nejmenší ve školce uspořádali 
v upraveném provedení pro školku akci „Po 
stopách lišáka Vuka“. Děti ze školky 
předvedly své výborné znalosti o přírodě a 
spousty nových poznatků se i dozvěděly.  

       

 

Hned na druhý den 28. 9. 2013 
proběhlo v  naší honitbě MS Háje 
Kovářov setkání se sokolníky a celý 
den jsme strávili tímto zážitkovým 
lovem s orlem skalním, se sokolem a  
s  rarohem.  Složení lovců s  orlem 
převládalo, a proto bylo vidět při lovu 
pět orlů skalních. Uloveno bylo při této 
akci jeden kus srnčí zvěře, jedna liška a 
jeden vypuštěný králík divoký.  

Na  závěr  pouze  poděkujeme za spolupráci všem, kteří to myslí s myslivostí a zvěří ve volné krajině 
dobře, a všem našim podporovatelům.  

            Pokud  někoho  z  Vás  zaujme  některá  z  našich  pořádaných  akcí  pro  veřejnost  a  chtěli byste se 
zúčastnit, sledujte alespoň občas (nebo chcete-li pravidelně) naše webové stánky 
http://www.mysliveckykrouzekkovarov.estranky.cz/, kde se vždy včas dozvíte termíny nejblíže pořádaných 
akcí. 
                                                                                                                         -za MS Háje Kovářov A. Riant- 
 

OBEC KOVÁŘOV 
PŘIJÍMÁ   PÍSEMNÉ   ŽÁDOSTI   O  PŘIDĚLENÍ  BYTU  V  PRÁVĚ  DOSTAVOVANÉM  BYTOVÉM   DOMĚ                            

V  KOVÁŘOVĚ.   V  ŽÁDOSTI  UVEĎTE  VAŠÍ    ADRESU,   TELEFONNÍ  ČÍSLO,  PŘÍPADNĚ  EMAIL.   
INFORMACE  NA  TEL.  724 180 830 

ADRESA:  OÚ KOVÁŘOV,  398 55  KOVÁŘOV  63 

 
 



 10 

120  LET HASIČŮ V PŘEDBOŘICÍCH  
  

 Dne 29. 6. 2013 oslavili hasiči v Předbořicích kulaté výročí svého založení, které bylo spojeno 
s okrskovým cvičením. Za nádherného počasí se na louce u vsi sešlo mnoho jak soutěžících, tak diváků. 
Celkem 19 mužstev mužů, žen i dětí.  

Po přivítání soutěžících přítomné seznámil s historií sboru jeho starosta Josef Kloud. Sbor 
dobrovolných hasičů v Předbořicích byl založen obecním zastupitelstvem dne 1. 6. 1893 na podnět pana 
Josefa Dolisty. Téhož roku se přihlásilo 18 činných členů a také byla od firmy Šmejkal na Smíchově 
zakoupena za 592 zlatých stříkačka a 60 metrů hadic. Prvními funkcionáři se stali: Jan Holán č. 50, starosta, 
Josef Dolista č. 21, velitel, Karel Kahoun č. 2, podvelitel, Jaroslav Kuchta č. 20, jednatel. Josef Uher č. 17, 
pokladník, Dominik Holán, zbrojmistr. 

Následovalo ocenění zasloužilých členů sboru za dlouholetou a úspěšnou práci pro sbor. Ocenění 
obdrželi: Mošnička Josef, Hroch František, Kotrbáček Václav, Hácha Pavel, Doubek Pavel. 

Soutěž  zahájili  žáci  z  Lašovic,  následovaly  ženy  v  požárním útoku a pokračovali muži v běhu na  
100 metrů překážek a v požárním útoku.  

 

Výsledky okrskové soutěže   
 

Muži 
1. Předbořice, 2. Zahořany, 3. Vladyčín, 4. Vesec, 5. Lašovice, 6. Kovářov,  
7. Radvánov, 8. Chrást, 9. Vepice, 10. Březí 
Hostující družstva mužů 
1. Mokřice, 2. Voltýřov, 3. Vilasova Lhota, 4. Zahrádka 

             
 Ženy 

1. Vladyčín, 2. Předbořice, 3. Chrást 
Hostující družstvo žen 
1. Mokřice 
Nejlepší jednotlivci na 100 metrů s překážkami 
1. Brůžek Ondřej, 2. Hubička Jan, 3. Uher Štěpán, 4. Štemberk Vít 

 
V soutěži v požárním útoku za celkové vítězství si soudek piva odvezli hasiči z Mokřice.    
 
Po vyhlášení výsledků soutěže, předání pohárů, tekutých i sladkých cen všem přítomným za účast poděkoval 
a oslavy zakončil starosta obce pan Pavel Hroch. Za krásné pohodové odpoledne patří dík zejména domácím 
hasičům v čele s jejich velitelem Jiřím Škochem.         

-Hroch František, starosta hasičů okrsku Kovářov- 



 11 

TTC  KOVÁŘOV –  SEZONA  2013-2014 
 

Další sezóna je na startu. Pro náš klub bude jistě velmi zajímavá a náročná. Poprvé v celé historii 
klubu se totiž u nás budou hrát hned tři krajské soutěže družstev dospělých. Tým žen čeká jako obvykle 
divize, béčko mužů si premiérově vyzkouší krajskou soutěž a áčko bude hrát dokonce divizi. K tomu se zde 
budou konat tři velké turnaje, z toho dva pro mládež a jeden pro dospělé. 

Divize mužů se tu ještě nikdy nehrála a je to nejvyšší krajská soutěž, ve které se již bojuje o postup 
do třetí ligy. Naše družstvo však bude mít zcela jiné starosti. Udržení v této výkonnostní třídě je velmi těžké 
a pro mnohé odborníky by bylo i překvapivé, kdyby se nám to povedlo. Přesto se o to budeme snažit a 
budeme bojovat v každém zápase. Žádná posila k nám tentokrát nepřišla, a tak mužstvo bude hrát ve 
stejném složení jako minulý ročník krajský přebor. To znamená: Michal Špeta, Zdeněk Petr, Libor Švára a 
Tomáš Kolář. Jak si povedou naše ženy v divizi, nelze dopředu moc odhadnout. Bude hodně záležet na tom, 
v jaké sestavě budou nastupovat k jednotlivým utkáním.  K tradiční sestavě, Radka Horká, Lenka 
Růžičková, Lýdie Špetová a Alžběta Kolorosová bychom rádi do týmu zapracovali i nadějné mladší žákyně 
Anetu Smetanovou a Natálii Slivkovou. 

Po velmi vydařených výkonech v okresním přeboru dostali naši mladí hráči (Jiří Mošanský ml., Jan 
Hubička, Josef Fořt, Jiří Zděnek, Alžběta Kolorosová a Lenka Růžičková) šanci zahrát si krajskou soutěž. 
Bude to pro ně velká zkušenost, ale budou to mít velmi těžké. I pro ně by bylo udržení se v soutěži velkým 
úspěchem. Ale i oni se budou jistě prát o co nejlepší výsledky. 

Všechny tři celky by jistě uvítaly i dobré domácí prostředí, které by je dokázalo vyhecovat k ještě 
lepším výkonům. Budeme tedy rádi, když nás budete chodit podporovat. Níže přikládáme rozpis všech 
domácích utkání těchto týmů plus turnajů na první polovinu sezóny. 
Máme však ještě tým C, ten bude bojovat v okresním přeboru mužů. Zde je letos překvapivě velký počet 
družstev, stejně jako v krajských soutěžích, tedy dvanáct. Zde by bylo příjemné se pohybovat v klidném 
středu tabulky. 

V soutěžích mládeže budeme nejvíce sledovat výkony Natálie Slivkové a Anety Smetanové 
v mladších žákyních. Zajímavé bude i to, jak si povede Vojtěch Poslušný první sezonu ve starších žácích. 
Jiří  Zděnek  a  Lenka  Růžičková  se  již  jednoho  krajského  turnaje  dorostu  zúčastnili  a  svorně  obsadili  
5. - 8. místo.  
 

ROZPIS SOUTĚŽÍ  
26.10.2013 
 13:00 TTC Kovářov B – Sokol Vodňany B krajská soutěž muži 
 13:00 TTC Kovářov – TJ Vodní stavby Tábor divize ženy 
 15:00 TTC Kovářov A – TJ Sokol České Budějovice A divize muži 
27.10.2013 
 10:30 TTC Kovářov B – TJ Libín Prachatice D krajská soutěž muži 
 10:30 TTC Kovářov A – TJ Sokol Přídolí A divize muži 
2.11.2013 
 9:00 Krajský bodovací turnaj dorostu 
3.11. 2013 
 9:00 Krajský bodovací turnaj mladšího žactva 
23.11.2013 
 13:00 TTC Kovářov B – TJ ČZ Strakonice B krajská soutěž muži 
 15:00 TTC Kovářov A – TJ Jiskra Bechyně A divize muži 
24.11.2013 
 10:30 TTC Kovářov B – TJ Třebohostice A krajská soutěž muži 
 10:30 TTC Kovářov A – TJ Sokol Hluboká n. Vlt. divize žen 
7.12.2013 
 13:00 TTC Kovářov B – SKST Týn nad Vltavou B krajská soutěž muži 
 13:00 TTC Kovářov – TJ Spartak Kaplice divize žen 
 15:00 TTC Kovářov A – TJ Libín Prachatice C divize muži 
8.12.2013 
 10:30 TTC Kovářov B – Sokol Milevsko A krajská soutěž muži 
 10:30 TTC Kovářov A – TJ Sokol Vodňany A divize muži 
21.12.2013 
 13:00 TTC Kovářov B – TJ Sokol Mirotice A krajská soutěž muži 
 15:00 TTC Kovářov A – TJ Blatná A divize muži 
29.12.2013 
 9:00 Silvestrovský turnaj dvojic 

                                                                                                                         -Michal Špeta-  
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TJ  ZD   KOVÁŘOV 
       

Když jsem v červnu psal o výsledcích našich mužstev v ročníku 2012/13, ani jsem netušil, jak doba 
relaxace a doba dovolených rychle uteče. Nyní jsme zahájili nový ročník všech našich týmů s čekáním na 
lepší výsledky než v ročníku minulém. Než začnu v krátkosti hodnotit současné výsledky, musím se vrátit 
ještě trochu zpátky do letních měsíců, kdy jsme pořádali několik velmi zdařilých akcí.  

Pod záštitou Nadačního fondu mládežnického fotbalu v čele s Karlem Poborským jsme 22. června 
společně se starostou obce Pavlem Hrochem organizovali fotbalový turnaj našich nejmenších fotbalistů pod 
názvem: „Pohár Nadějí". V tento den nám vše hrálo do karet díky krásnému počasí, ale především díky 
nadšení všech mladých fotbalistů, kteří už v tomto věku předváděli výborné výkony. Velice pozitivní je také 
to, že se tohoto turnaje účastní velké množství rodičů, ale ani o dědy a babičky nebyla nouze. Proto i zde 
byla atmosféra výborná. Nakonec vítězem celého turnaje se stalo mužstvo Táborska. Na druhém se umístili 
mladí fotbalisté z Blatné. Pro nás fantastickou bronzovou medaili vybojovali domácí fotbalisté  TJ ZD 
Kovářov,  čtvrtí skončili  hráči  Slavoje Vyšehrad a pátí fotbalisté z Mirovic. 

Další akce, která nás čekala, bylo uskutečnění druhého ročníku memoriálu Vládi Fořta. Tento turnaj 
se de facto začal organizačně připravovat v době skončení toho prvního ročníku. Hlavním důvodem byla 
plánovaná účast na druhém ročníku staré gardy pražské Sparty. Kdo má rád fotbal, tak se na 10. srpna 2013 
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!POZOR ZMĚNA!  
 SVOZU ODPADU 

od října 2013 
bude komunální  odpad svážen 

každý čtvrtek odpoledne 
a každý pátek dopoledne 

 

velice těšil. Hlavního turnaje se účastnila tak jako loni mužstva: Sokol Hrazánky, FC Chyšky, SK Klučenice 
a domácí mužstvo TJ ZD Kovářov.   Po  vyřazovacích  zápasech  hlavního  turnaje  nastoupila od 14.30 hod. 
Sparta Praha proti našemu mužstvu nad 30 let. Tento zápas musel uspokojit i ty nejnáročnější diváky, kteří 
přišli na náš stadion ve velkém počtu. O tom, jak kvalitní fotbalisté tu hráli, svědčí fakt, že přijeli hráči jako 
Jirka Jarošík, který byl snad v této době ještě v sestavě A mužstva Sparty, dále Zítka, Kincl a mnoho dalších. 
Třešničkou na dortu byly výkony rozhodčích, kterým bych chtěl  touto  cestou  poděkovat.  Bývalému 
prvoligovému   rozhodčímu  Aloisovi  Svobodovi z Nýrska, Slávovi  Švagrovi z Tachova a Mirkovi Šikovi 
ze  Zahrádky. Výborný výkon podal i moderátor turnaje Jirka Fiala, bývalý hráč Škody Plzeň. Velice kvituji 
to, že turnaj měl vysokou společenskou i sportovní úroveň. Byl velice dobře organizačně zvládnut. Proto 
děkuji všem, kteří se na tomto turnaji organizačně podíleli. Díky starostovi obce Pavlu Hrochovi, řediteli 
turnaje Petru Bílému, Tomáši Janečkovi, prezidentu Vláďovi Královi, Pavlovi Slivkovi a mnoha dalším. 
 Považuji za důležité upozornit, že všechny náklady byly uhrazeny z darů sponzorů a z veřejné sbírky. Všem 
moc děkujeme. Konečný výsledek 4:3 pro Spartu nebyl až tak důležitý. Důležitá byla výborná atmosféra. 
Celý turnaj vyhráli domácí fotbalisté, kteří nastoupili v omlazené sestavě, včetně uzdraveného Petra 
Jarošíka. Ve finále porazili Klučenice 2:0, třetí skončili hráči z Chyšek, kteří porazili sousedy z Hrazánek 
4:0.   

Nyní už velice krátce k hodnocení našich výsledků v novém ročníku 2013/14. Všechna naše mužstva 
zahájila své mistrovské zápasy se střídavými úspěchy.  
U mládežnických mužstev, jak u starších žáků, tak i u dorostu dochází za pochodu k obměnění nových 
mladých hráčů. Tomu odpovídají i výsledky těchto mužstev. Co se nám zatím nedaří  a  o  co já usiluji 
především, je větší stabilita našeho A mužstva. To, že se nám nepodařilo úplně stabilizovat mužstvo, mělo 
za následek hned první porážku v Milenovicích 1:0. Mužstvo tam nehrálo v té nejsilnější sestavě, i tak byla 
porážka  úplně  zbytečná.  Byla  to  však  jediná  porážka a po třech vítězstvích a jedné remíze je mužstvo na  
3. místě  a  má  vcelku dobře nakročeno do dalších zápasů. B mužstvo se drží zatím v druhé polovině 
tabulky a výsledky pod novým vedením Pavla Slivky se určitě zlepší. Na závěr bych chtěl požádat naše 
příznivce, aby ve větším počtu navštěvovali naše mistrovská utkání, protože na stadionu Hůrka je krásně.  
                                                                                                                                              

 -Manažer oddílu Josef Pinta- 
 

Obec Kovářov připravuje 
zájezd do divadla Radka Brzobohatého v Praze na komedii „Vyhazovači“ 

Hudba: Ondřej Brzobohatý  
Hrají: Ondřej Brzobohatý/ Přemysl Pálek, Ernesto Čekan, Vojtěch Hájek, Petr Vágner 

kdy: pondělí  18.11.2013 odjezd z Kovářova v 16:30 hod. 
předpokládaná cena 450,- Kč včetně dopravy 

rezervace  vstupenek: OÚ Kovářov, pí. Smrčinová, tel. 725 891 010 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

Svoz nebezpečného odpadu, ředidel, 
barev a domácí elektroniky 

proběhne v sobotu 12. října 2013. 
Shora uvedený odpad připravte  

na viditelná  místa přístupná 
 svozové technice. 

HOTOVOSTNÍ   PŮJČKY  DO  48  HODIN 
bez registru pro:  ZAM, IČ, SD, ID, MD,ÚP 

tel:  773 796 745 

NOVÉ  PRACOVNÍ  PŘÍLEŽITOSTI  TAKÉ  PRO  VÁS 
Hlídání dětí, péče o seniory nebo úklidové 
služby? 
Kontaktujte nás ještě dnes! 
Požadavek: 

� věk min. 18 let 
� dobrý zdravotní stav 
� čistý trestní rejstřík 

Více informací na www.rodako.cz 
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Okresní přebor - II třída - muži  

1.kolo Ne 25.08.13 15:00 Milenovice  - Ková řov "A"
2.kolo So 31.08.13 14:00 Čimelice "B"  - Ková řov "A"
3.kolo Ne 08.09.13 16:00 Ková řov "A"  - Borovany

4.kolo So 14.09.13 17:00 Skály  - Ková řov "A"
5.kolo So 21.09.13 16:00 Ková řov "A"  - Podolí II "A"

6.kolo Ne 29.09.13 16:30 Čížová "B"  - Ková řov "A"
7.kolo Ne 06.10.13 16:00 Ková řov "A"  - Protivín "B"

8.kolo Ne 13.10.13 16:00 Hradiště "B"  - Ková řov "A"
9.kolo So 19.10.13 15:30 Ková řov "A"  - Hrazánky

10.kolo So 26.10.13 14:30 Semice  - Ková řov "A"
11.kolo So 02.11.13 14:00 Ková řov "A"  - Chyšky

12.kolo So 09.11.13 14:00 Albrechtice "A"  - Ková řov "A"

13.kolo So 16.11.13 13:30 Ková řov "A"  - Krč

Okresní soutěž - III třída - muži

2.kolo Ne 01.09.13 16:00 Ková řov "B"  - Králova Lhota

3.kolo So 07.09.13 17:00 Putim  - Ková řov "B"
4.kolo Ne 15.09.13 16:00 Ková řov "B"  - Oslov

5.kolo Ne 22.09.13 16:30 Záhoří  - Ková řov "B"
6.kolo So 28.09.13 16:00 Ková řov "B"  - Bernartice "B"

7.kolo So 05.10.13 16:00 Kostelec  - Ková řov "B"
8.kolo So 12.10.13 16:00 Ková řov "B"  - Vojníkov

9.kolo Ne 20.10.13 15:30 Mirovice "B"  - Ková řov "B"
10.kolo Ne 27.10.13 14:30 Ková řov "B"  - Mirotice "B"

11.kolo Ne 03.11.13 14:00 Božetice "B"  - Ková řov "B"
1.kolo Ne 10.11.13 14:00 Sepekov "B"  - Ková řov "B"

P O Z N Á M K Y :P O Z N Á M K Y :P O Z N Á M K Y :P O Z N Á M K Y :

● společný hrací den Kovářov "A" + Kovářov "B"

KOVÁŘOV soutěžní ročník 2013/2014 - podzim
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PODĚKOVÁNÍ 

 

Dovolte mi, abych touto cestou poděkoval jednotce sboru dobrovolných hasičů Obce Kovářov za 
vzornou spolupráci při likvidaci následků povodní, které zasáhly území našeho kraje v červnu letošního 
roku. 

Já  i  moji  kolegové  si  velice  vážíme  nasazení,  ochoty  a  účinné pomoci, které se postiženému 
obyvatelstvu  dostalo  prostřednictvím  místních  jednotek.  Je  nám  ctí  s Vámi  spolupracovat. 

 
Věřím, že poděkování bude tlumočeno  všem členům jednotky.  

plk. Ing. Lubomír Bureš 
ředitel HZS JK 

vrchní rada  
 
 
 

I.A třída dorostu sk. C

1.kolo Ne 25.08.13 10:00 Bechyně  - Ková řov
2.kolo Ne 01.09.13 10:00 Ková řov  - N. Bystřice

3.kolo Ne 08.09.13 10:00 Týn n. V.  - Ková řov
4.kolo So 14.09.13 10:00 Ková řov  - M. Vožice

5.kolo Ne 22.09.13 10:00 Soběslav  - Ková řov
6.kolo So 28.09.13 10:00 Bernartice  - Ková řov
7.kolo So 05.10.13 10:00 Ková řov  - Veselí

8.kolo Ne 13.10.13 10:00 Dačice  - Ková řov
9.kolo Ne 20.10.13 10:00 Ková řov  - N. Včelnice

10.kolo So 26.10.13 13:30 M. Tábor  - Ková řov
13.kolo Po 28.10.13 10:00 Ková řov  - Sepekov

11.kolo So 02.11.13 10:00 Ková řov  - Kunžak

12.kolo

Okresní přebor - starší žáci
2.kolo Ne 01.09.13 13:30 Ková řov  - Záhoří

3.kolo So 07.09.13 13:30 Božetice  - Ková řov
4.kolo Ne 15.09.13 13:30 Ková řov  - Bernartice

5.kolo So 21.09.13 13:30 Sepekov  - Ková řov
6.kolo

7.kolo Ne 06.10.13 13:00 Mirotice  - Ková řov
8.kolo hlásí 12.-13.10.2013 hlásí Hradiště  - Ková řov
9.kolo So 19.10.13 12:30 Záhoří  - Ková řov

10.kolo Ne 27.10.13 12:00 Ková řov  - Božetice

11.kolo Ne 03.11.13 11:30 Bernartice  - Ková řov
1.kolo So 09.11.13 10:00 Ková řov  - Hradiště

V O L N O

V O L N O
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INFORMACE OBČANŮM O VOLBÁCH DO POSLANECKÉ SN ĚMOVNY 
PARLAMENTU ČESKÉ REPUBLIKY  
 
Volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu se budou konat ve dnech  25. a 26.  října 2013. 
První den voleb pátek 25. října 2013 se bude hlasovat od 14.00 hodin do 22.00 hodin a druhý den voleb  
tj. sobota 26. října 2013 se bude hlasovat od 8.00 hodin do 14.00 hodin 
 
Právo volit do Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky má každý občan České republiky, který 
alespoň druhý den voleb dosáhl věku 18 let tj. 26. října 2013 a nevznikla u něj překážka ve výkonu 
volebního práva. Překážkami ve výkonu volebního práva je zákonem stanovené omezení osobní svobody 
z důvodu ochrany zdraví lidu a zbavení způsobnosti k právním úkonům. Každý volič může v týchž volbách 
do Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky hlasovat  pouze  jednou.   Dle ustanovení § 6a zákona  
o volbách volič, který nebude moci volit ve volebním okrsku, v jehož stálém seznamu popřípadě  zvláštním 
seznamu je zapsán, může hlasovat na voličský průkaz v jakémkoliv stálém volebním okrsku na území České 
republiky v jakémkoliv zvláštním volebním okrsku v zahraničí, tj. na zastupitelském  úřadě nebo 
konzulárním úřadě České republiky. Voličský průkaz vydá OÚ Kovářov. Žádost o vydání voličského 
průkazu lze podat:  v listinné podobě opatřené úředně ověřeným podpisem, 
                              v elektronické podobě podepsané uznávaným elektronickým podpisem, 
                              v elektronické podobě zaslané prostřednictvím datové schránky. 
Žádost v listinné a elektronické podobě musí být příslušnému obecnímu úřadu doručeno nejpozději 7 dnů 
před dnem voleb, tj. do pátku 18 října 2013. Osobně lze požádat do okamžiku uzavření stálého seznamu 
voličů, tj. do středy 23. října 2013 do 16.00 hodin. Voličský průkaz bude nejdříve předán 15 dnů přede dnem 
voleb, tj. 10. října 2013 do 15.30 hodin předá osobně voliči nebo osobě, která se prokáže plnou mocí 
s ověřeným podpisem voliče žádajícího o vydání voličského průkazu a nebo jej voliči zašle na jím uvedenou 
adresu  na  území  České  republiky  do  vlastních rukou. Obec Kovářov je rozdělena  do 3 volebních okrsků.  
V  Oznámení o době a místě konání voleb (od 10.10.2013 vyvěšeno na úřední desce) je uvedeno, do kterého 
okrsku spadají jednotlivé části obce a kde je sídlo jednotlivých volebních místností. Nejpozději do čtvrtka 
24. října 2013 bude voliči dodána sada hlasovacích lístků společně s poučením o způsobu hlasování pro 
volby do poslanecké sněmovny Parlamentu  České republiky. Pokud volič sadu hlasovacích lístků neobdrží 
nebo ji ztratí, bude ji mít k dispozici na OÚ Kovářov nebo ve dnech konání voleb ve volební místnosti.  
Volič po příchodu do volební místnosti prokáže svou totožnost a státní občanství České republiky platným 
občanským průkazem nebo cestovním průkazem. 
Neprokáže-li volič tyto skutečnosti, nebude mu hlasování umožněno.  
 
 
 
V Kovářově volby proběhnou ve třech následujících okrscích: 
 

Okrsek č. 1  
- volební místnost OÚ Kovářov – Obecní knihovna  
Pro voliče bydlící: Kovářov, Vepice , Vesec (Slavoňov), Kotýřina, Radvánov (Zlučín), Březí, Hostín,  
Dobrá Voda, Záluží  
 

Okrsek č. 2  
- volební místnost KD Zahořany – zasedací místnost 
Pro voliče bydlící: Zahořany (Pelechy), Onen Svět, Lašovice (Lašovky), Žebrákov, Chrást 
 

Okrsek č. 3  
- volební místnost Předbořice – pohostinství „U Kaštanu“ 
Pro voliče bydlící: Předbořice (Jalovčí), Řenkov, Vladyčín    
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PŘEHLED KULTURY  
 
 
 
 
Malé připomenutí III. ročníku                  → 
Hostínského divadelního léta v podobě fota 
z představení Motýli s Vojtou Kotkem,  
Janou Strykovou a Valerií Zawadskou.  
 

 

 
 
 
 

←Nový přírůstek Anety Šťastné – klisna 
Majda společně s již  známou Amálkou vozily 
v neděli 6. října v Kovářově  na Lipníku děti   
v rámci tradiční Drakiády.   
 
 

 

 

↑V září jsme již potřetí pořádali zájezd do termálních lázní Bükfürdo v Maďarsku. 

Připravujeme: 

11. listopadu – průvod sv. Martina (pořádá ZŠ Kovářov ve spolupráci s Obcí Kovářov) 

18. listopadu – zájezd do divadla Radka Brzobohatého Praha, komedie Vyhazovači 

29. listopadu – setkání s dechovkou v Zahořanech – zahraje Piňa Koláda (známé duo z TV Šlágr) 

1. prosince – slavnostní nasvícení vánočního stromu na kovářovské návsi  

28. prosince – pochod „Z Kovářova do Kovářova“ 
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Vážení přátelé! 

☺ Dovolujeme si Vám oznámit, že pro Vás chystáme novinku. Jedná se o  

TVOŘIVOU DÍLNIČKU, 
kam jsou zváni všichni zájemci bez omezení věku. Budeme se scházet pravidelně 1x měsíčně a 
vyrábět si vlastníma rukama originální dekorace do bytu, hračky, šperky a další doplňky a 
drobnosti.  

� Vše zvládnou i malé děti, složitější postupy za asistence dospělých. Naším cílem je hlavně 
se sejít, pobavit se a odnést si domů hotový výrobek.  

� Pokud bude zájem, můžeme také uspořádat pravidelná setkávání zaměřená na ruční práce 
(např. paličkování, patchwork…) nebo třeba výtvarné techniky. 

 Do konce roku jsme pro Vás připravili následující akce: 

 

� 19.10.2013 PODZIMNÍ VÝZDOBA  – vyrobíme si věneček na dveře z podzimních plodů a 
barevného listí, girlandu (závěs) v podobě draka, děti si vyrobí hračku (zvířátko nebo panenku) 
z dřevěné vařečky a můžete se těšit na mnoho dalšího. 

 

� 17.11.2013 PŘICHÁZÍ ADVENT  – kromě adventních věnců budeme připravovat zimní 
dekorace – zápichy a girlandy s tématikou sněhuláků, zimních sportů, zasněžené krajiny… opět 
nebudeme prozrazovat vše, něco si necháme jako překvapení! 

 

� 14.12.2013 VÁNOCE SE BLÍŽÍ  – a my budeme připraveni! Upečeme a ozdobíme perníčky 
na stromeček a připravíme Ježíškovi krabičky a sáčky, aby měl do čeho zabalit dárečky.  

 

� Budeme vybírat symbolické „vstupné“ ve výši 30-50Kč (neplatí pro děti do 6 let v doprovodu 
dospělé osoby, ty mají vstup zdarma), které bude použito na nákup materiálu, se kterým budeme 
pracovat (slaměné a polystyrénové korpusy, barvy, štětce, lepidla, modelovací hmota, barevné 
papíry, barevný filc…). 

☼ Takže pokud se chcete pobavit a ještě si odnést vlastnoručně vyrobenou drobnost, přijďte 
za námi do salonku Restaurace Na Křižovatce v Kovářově. Dílna bude otevřena od 9 do            
cca 17 hodin, přijďte kdykoliv. S sebou si vezměte oblečení, které můžete umazat a dobrou 
náladu.  

♥ Těšíme se na Vás a doufáme, že si to všichni krásně užijeme! 
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Neoznačené p řísp ěvky jsou materiály OÚ Ková řov. 
Příjem inzerce, p řísp ěvk ů, nám ět ů a p řipomínek: OÚ Ková řov 

 

 

Ceník inzerce 
platný od 1.1.2009 

 

ceny jsou uvedeny s DPH 
 

malý formát 119,00 K č 
formát A5 238,00 K č 
formát A4 476,00 K č 
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